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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 

  MJESNI ODBOR GORNJI ZAMET 
  VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 

 
  KLASA: 024-05/24-01/34 
  URBROJ: 2170-1-03-04-24-2 
  Rijeka, 24.01.2024. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 8. SJEDNICE VMO GORNJI ZAMET  

 
8. sjednica VMO Gornji Zamet održana je 24.01.2024. godine (srijeda) s početkom u 17:00 sati 

u prostorijama MO Gornji Zamet, Milice Jadranić 2A. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Edvard Soldatić, predsjednik VMO   

 Drago Zelenović, zamjenik predsjednika VMO 

 Antonija Pilepić, članica VMO 

 Marijan Mihajić, član VMO 

 Josip Tabula, član VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni:  

 - 
 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 - 
 
 
Usvajanje Zapisnika sa 7. sjednice VMO Gornji Zamet održane 29.12.2023. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Gornji Zamet, g. Edvard Soldatić i predložio slijedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
 
 
1. Usvajanje godišnjeg Izvješća o radu VMO Gornji Zamet za 2023. godinu 
2. Pripreme za realizaciju programske aktivnosti Doček Zametskih i Halubajskih zvončara 
3. Stavke malih komunalnih akcija – komunalnih prioriteta MO Gornji Zamet za 2024. godinu u 

nadležnosti TD Rijeka plus – informacije i prenamjena sredstava 
4. Tekuća problematika 
5. Razno 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 
 

Predsjednik VMO Gornji Zamet, g. Soldatić izvijestio je vijećnike o potrebi usvajanja godišnjeg Izvješća 
o radu VMO Gornji Zamet za 2023. godinu. Vijeće je u periodu od 1. siječnja do 31. prosinca održalo 
8 sjednica i 1 konstituirajuću sjednicu s ukupno 53 točke dnevnog reda. U sklopu Programa rada i 
Financijskog plana organizirano je i realizirano 4 različite programske aktivnosti: Doček Zametskih i 
Halubajskih zvončara, Križevica 2023., Dani Mjesnog odbora i Doček Djeda Božićnjaka te redovna 
aktivnost Vijeća MO. Donesena su i dva Rebalansa Financijskog plana a ukupni rashodi za 2023. 
godinu iznose 2.984,98 EUR. 
 
Zaključak: Vijećnici su jednoglasno usvojili godišnje Izvješće o radu VMO Gornji Zamet za 2023. 
godinu. 
 
AD 2 
 
Vijećnici su se ukratko osvrnuli na pripreme za realizaciju prve ovogodišnje programske aktivnosti – 
Dočeka Zametskih i Halubajskih zvončara. Program će se pripremiti i realizirati u suradnji s KUD-om 
Zametski Koren i restoranom Morčić. Zametski zvončari i maškare na Gornji Zamet tradicionalno stižu 
na pusni pondejak, 12. veljače dok Halubjski zvončari dolaze u utorak, 13. veljače. Doček zvončara (i 
maškara) uz druženje i glazbu uz prigodni domjenak pripremit će se u dvorištu KUD-a Zametski Koren 
kao i ranijih godina a sukladno Financijskom planu VMO Gornji Zamet za 2024. godinu. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i dogovorili organizacijske detalje 
oko pripreme i realizacije ove programske aktivnosti. 
 
AD 3 
 
G. Soldatić informirao je vijećnike o zaprimljenom dopisu/e-mailu od strane nadležnih, TD Rijeka plus 
na temu razmatranja prenamjene usvojenih komunalnih prioriteta (stavki malih komunalnih akcija) za 
2024. godinu. U zaprimljenom stoji kako je prilikom pripreme za realizaciju radova po usvojenim 
stavkama MO Gornji Zamet za ovu godinu utvrđeno kako se na nekim lokacijama planiraju i radovi od 
strane KD VIK Rijeka (projekt Aglomeracije Rijeka). Radi se o radovima pod rednim bojevima 10.11 – 
Sanacija odvodnje oborinskih voda u odvojku Plješivičke ulice kod kućnih brojeva 23, 23B i 27, 10.13 
– Sanacija odvodnje oborinskih voda u odvojku Ulice Bože Starca Jurićeva kod kućnih brojeva 55, 57, 
52, 58, 56, 54 i 54A  i 10.14 – Sanacija odvodnje oborinskih voda u Ulici Josipa Lenca Spodolčeva kod 
kućnih brojeva 12 i 7A. Sve planirane radove u sklopu projekta Aglomeracije Rijeka potrebno je izvesti 
prije rješavanja odvodnje koja je predviđena odabranim radovima – usvojenim stavkama malih 
komunalnih akcija MO Gornji Zamet za 2024. godinu. Prijedlog TD Rijeka plus je da se odaberu 
zamjenski radovi koji će se moći neometano izvesti a izvedbu navedene 3 stavke planirati nakon 
dovršetka radova u nadležnosti KD VIK Rijeka. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i razmotrili dostavljeni prijedlog. 
Nakon kraće rasprave po temi i prijedlogu donesen je jednoglasan zaključak da se financijska 
sredstva planiranih radova stavki malih komunalnih akcija – komunalnih prioriteta MO Gornji 
Zamet za 2024. godinu pod rednim brojevima 10.11, 10.13 i 10.14 u sveukupnom iznosu od 
30.000,00 EUR prenamijene za izvedbu radova na sanaciji kolnika, i to u Ulici Vladivoja i Milivoja 
Lenca od spoja s ulicama Joispa Mohorića i Milice Jadranić do spoja s Ulicom Bogomira 
Ćikovića Marčeva i južno od autobusne stanice. 
 
AD 4 
 
4.1. U sklopu tekuće problematike vijećnici su se osvrnuli na poslane dopise-e-mailove ukazivanja na 
komunalnu i prometnu problematiku u naselju. Upravnom odjelu za komunalni sustav i promet 
dostavljene su informacije o na terenu uočenom oštećenju okvira šahte u Ulici Franje Pilepića Pavina 
u blizini k.br. 24A te se (ponovno) ukazalo na situaciju preostalih crnih kablova na i oko stupa na kojem 
se nalazi i jedno svjetlo javne rasvjete u Ulici Soldanac u blizini k.br. 55D. Zaprimljen je i odgovor 
nadležnih kako su prijave proslijeđene nadležnim upraviteljima instalacija na postupanje te kako će 
komunalni redar kontrolirati situaciju na terenu. TD Rijeka plus dostavljena su prijavljena i na terenu 
uočena oštećenja asfalta kolnika na prometnicama na području MO. Od strane MO nadležnima, TD 
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Energo prijavljeni su i uočeni nedostaci neispravnih tijela javne rasvjete te je zamoljeno službeno 
postupanje i otklanjanje kvarova. Nadležnima, KD VIK Rijeka ponovljeni su upiti na temelju pitanja 
građana na temu nedostajuće kanalizacijske infrastrukture za gornji dio Ulice Pilepići te za Ulicu 
Drnjevići. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
4.2. Radi zaprimljenih upita-primjedbi građana vijećnici su dogovorili kako će se nadležnima – 
Upravnom odjelu za komunalni sustav i promet i TD Rijeka plus dostaviti dopis ukazivanja na 
problematiku lošeg stanja (neravnine i oštećenja) asfalta kolnika na kružnom toku koji spaja Novu cestu 
s ulicama Vladivoja i Milivoja Lenca te Primorskom (ispod Baptističke crkve). 
 
Zaključak: Dopis sa zamolbom za izvidom na terenu i sanacijom asfalta navedenog kružnog 
toka dostavit će nadležnima te zamoliti očitovanje i postupanje.  
 
AD 5 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 18:30 sati.                                    Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 

 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
             Predsjednik VMO Gornji Zamet  
                        Edvard Soldatić                          

 


